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Z A P I S N I K 
 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne       
12. 7. 2007, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v 
Gornji Radgoni. 
 
 
K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Dušan ZAGORC, podžupan Občine Gornja Radgona. Opravičil je odsotnost župana, 
ki je v skladu s 26. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona za vodenje seje 
občinskega sveta pooblastil podžupana. Nato je pričel s sejo in pozdravil vse prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta. 
 
Od članic in članov občinskega sveta so bili odsotni Zlatko MULEC, Ivan KAJDIČ in Zlatko 
ERLIH, ki so svojo odsotnost predhodno opravičili. 
 
Od ostalih vabljenih sta svojo odsotnost opravičila Feri HORVAT – poslanec Državnega zbora RS 
in Branko KLUN – ravnatelj OŠ dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona. 
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Dragan KUJUNDŽIČ, Igor PIVEC, Pika Leopoldina VODNIK, 

Daniel VEBERIČ 
Ø predstojniki javnih zavodov: 

− Slavica TRSTENJAK, ravnateljica OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova 
− Breda FORJANIČ, ravnateljica Vrtca Manka Golarja Gornja Radgona 
− dr. Ivan RIHTARIČ, direktor Ljudske univerze Gornja Radgona 
− dr. Tatjana FULDER, direktorica Podjetniško razvojne agencije Gornja Radgona 

Ø Vid KLANČAR, predstavnik Direktorata za kulturno dediščino in Aleš HAFNER, 
projektant iz podjetja GEA Consult d.o.o. 

Ø novinarji 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo razdeljeno 
naslednje dodatno gradivo: 
 

− K tč. 9: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
območje Občine Gornja Radgona – skrajšani postopek (spremenjen predlog odloka in ortofoto 
obravnavanega območja) 

− K tč. 17: Podaja soglasja k imenovanju direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona za 
obdobje 2007–2011 (predlog sklepa z obrazložitvijo) 

− K tč. 18: Imenovanje članov v svet zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona (predlog 
sklepa z obrazložitvijo) 

− K tč. 19: Razrešitev člana Nadzornega sveta Komunala Radgona d.o.o. in imenovanje dveh 
članov (predlog sklepa z obrazložitvijo) 

− K tč. 20: Imenovanje članov sveta Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti (predlog sklepa z 
obrazložitvijo) 

 

Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 
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K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta in 
 zapisnika 1. izredne seje občinskega sveta 
 
Podžupan je dal najprej v razpravo zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, ki je bila dne  30. 5. 2007.  
 
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa in ga dal na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 55: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 30. 5. 2007. 
 
Podžupan je nato dal v razpravo zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, ki je bila dne  19. 6. 2007.  
 
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa in ga dal na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 56: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 19. 6. 2007. 
 
 
K tč. 3: Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Podžupan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 7. redno sejo in 
naštel katero dodatno gradivo je bilo pred sejo posredovano vsem prisotnim. V skladu s 30. 
členom poslovnika in na podlagi predhodnega dogovora z županom, je predlagal umik 16. točke 
dnevnega reda, ki glasi: »Mnenje občinskega sveta o predlogu območij pokrajin v Sloveniji z 
imeni in sedeži, ki ga je posredovala Vlada RS« in umik 23. točke dnevnega reda, ki glasi: 
»Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama«, ostale točke pa se za eno mesto 
pomaknejo naprej. Nadalje je predlagal, da se 21. točka dnevnega reda, ki glasi: »Informacija o 
poteku obnovitvenih del na gradu Negova« pomakne naprej in postane 4. točka dnevnega reda, 
preostale točke se ustrezno pomaknejo. Nato je dal takšen spremenjeni dnevni red v razpravo. 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je predlagal, da se tudi stara 10. točka dnevnega reda, ki 
glasi: »Analiza finančnega poslovanja posrednih uporabnikov proračuna v letu 2006, sestavljena 
na podlagi poslovnih poročil oz. zaključnih računov« prestavi naprej, da dodatno vabljeni 
poročevalci ne bodo predolgo čakali. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je glede iste točke »Analiza finančnega poslovanja 
posrednih uporabnikov proračuna v letu 2006, sestavljena na podlagi poslovnih poročil oz. 
zaključnih računov« predlagal, da se vse njene podtočke preštevilči in jih poda kot točke dnevnega 
reda. Predlog je utemeljil s tem, da mogoče zaradi enega ali dveh zavodov, ki ne bi dobila 
pozitivnega mnenja, padejo vsi ti zaključni računi. Nadalje je predlagal umik točk iz dnevnega 
reda, in sicer stare 18., 19. in 20. točke. Gradivo k tem točkam je bilo namreč predloženo komaj 
pred sejo, tako da se v stranki niso mogli posvetovati. Eden izmed razlogov pa je tudi, da je v 
nadzornem svetu javnega podjetja njihova stranka žal izgubila enega člana in niso mogli s svojim 
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predlogom iti naprej. Zato je občinskemu svetu predlagal, da te tri točke dnevnega reda umakne in 
jih uvrsti na naslednjo redno sejo. 
 
Nato je podžupan dal na glasovanje predlog gospoda Davida Roškarja, da se sedanja 11. točka (po 
starem 10. točka) dnevnega reda, ki glasi: »Analiza finančnega poslovanja posrednih uporabnikov 
proračuna v letu 2006, sestavljena na podlagi poslovnih poročil oz. zaključnih računov« premakne 
in postane 6. točka dnevnega reda. Vseh 18 prisotnih članic in članov občinskega sveta se soglasno 
podprlo podan predlog. 
 
Nato je podžupan glede predloga gospoda Zvonka Gredarja za preštevilčenje podtočk točke 
»Analiza finančnega poslovanja posrednih uporabnikov proračuna v letu 2006, sestavljena na 
podlagi poslovnih poročil oz. zaključnih računov« povedal, da predlog ni utemeljen, saj se 
občinski svet s poslovanjem samo seznanja in ne izdaja mnenja. 
Nadalje je dal na glasovanje predlog gospoda Zvonka Gredarja za umik točke 18 »Imenovanje 
članov v svet zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona«, točke 19 »Razrešitev člana 
Nadzornega sveta Komunala Radgona d.o.o. in imenovanje dveh članov« in točke 20 »Imenovanje 
članov sveta Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti« točke. Od 18 prisotnih članic in članov 
občinskega sveta, je glasovalo 7 ZA predlog za umik in 9 PROTI predlogu za umik navedenih 
točk dnevnega reda. Podžupan je ugotovil, da podan predlog ni sprejet. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo. Članice in člani 
občinskega sveta so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta in zapisnika 1. izredne seje 

občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Informacija o poteku obnovitvenih del na gradu Negova 
5. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
6. Analiza finančnega poslovanja posrednih uporabnikov proračuna v letu 2006, sestavljena na 

podlagi poslovnih poročil oz. zaključnih računov: 
I. javni vzgojnoizobraževalni zavod OŠ Gornja Radgona 
II. javni vzgojnoizobraževalni zavod OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova 
III. javni vzgojnoizobraževalni zavod OŠ dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona 
IV. javni vzgojnoizobraževalni zavod Glasbena šola Gornja Radgona 
V. javni vzgojnovarstveni zavod Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona 
VI. javni zdravstveni zavod Zdravstveni dom Gornja Radgona 
VII. javni zavod Ljudska univerza Gornja Radgona 

7. Odlok o ustanovitvi Zavoda za kulturo, turizem in promocijo (druga obravnava) 
8. Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona (prva 

obravnava) 
9. Odlok o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja 

distribucijskega omrežja zemeljskega plina na območju občine Gornja Radgona (prva 
obravnava) 

10. Odlok o občinskih taksah v občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
11. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje 

Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
12. Podaja soglasja k povečani delovni uspešnosti delavcev Zdravstvenega doma Gornja Radgona 
13. Podaja soglasja k povečani delovni uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma Gornja 

Radgona 
14. Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja 

Radgona za leto 2006 
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15. Sklep o spremembi sklepa o določitvi ekonomske cene v Vrtcu Manka Golarja Gornja 
Radgona 

16. Sklep o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim 
nepremičninam v k.o. Gornja Radgona, k.o. Črešnjevci, k.o. Lastomerci, k.o. Ivanjševci in k.o. 
Gornji Ivanjci 

17. Podaja soglasja k imenovanju direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona za obdobje 
2007–2011 

18. Imenovanje članov v svet zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona 
19. Razrešitev člana Nadzornega sveta Komunala Radgona d.o.o. in imenovanje dveh članov 
20. Imenovanje članov sveta Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
21. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
 
 
K tč. 4: Informacija o poteku obnovitvenih del na gradu Negova 
 
Vid KLANČAR, predstavnik Direktorata za kulturno dediščino v okviru Ministrstva za kulturo in 
član projektne skupine za revitalizacijo gradu Negova je podal podrobnejšo informacijo o poteku 
obnovitvenih del na gradu Negova. Med obrazložitvijo se je s projektorjem v ozadju predvajal 
kratki film Oživljanje slovenskih gradov – grad Negova. 
 
Aleš HAFNER, arhitekt in projektant iz podjetja GEA Consult d.o.o., je nadaljeval z obrazložitvijo 
vsebinske zasnove in med obrazložitvijo izpostavil, da je grad Negova eden izmed redkih gradov v 
Sloveniji, ki so vključeni v program celovite prenove iz državnih in evropskih sredstev. 
 
 
K tč. 5: Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Miran DOKL, član občinskega sveta, je postavil tri VPRAŠANJA: 
1. »Na prejšnji seji občinskega sveta sem postavil vprašanje o stanju gradu v Gornji Radgoni. 

Odgovor, ki je bil podan v gradivu je precej skop in nekonkreten, zato postavljam še naslednja 
vprašanja: 
- kaj je bilo narejeno od leta 2002 po preteku pogodbenega roka za obnovo? 
- Kakšni bodo kratkoročni in dolgoročni ukrepi za razrešitev nastale situacije, kar zadeva 

radgonski grad?« 
2. »Kakšne aktivnosti potekajo v zvezi z bivšo vojašnico v Gornji Radgoni?« 
3. »Imam še eno vprašanje in pripombo glede na gradivo za sejo občinskega sveta. Glede točk 

18., 19. in 20. kot so navedene v vabilu za to sejo, me zanima ali je v skladu s poslovnikom, da 
je v vabilu navedeno le imenovanje članov sveta brez imen in se tako ne ve o kom se 
pogovarja. Nadalje so na koncu v gradivu priloženi nekateri odgovori na vprašanja svetnikov, 
pri tem pa bi prosil pripravljalce gradiva, da se pred odgovorom navede tudi vprašanje.« 

 
 
Janko KRALJ, član občinskega sveta, je postavil eno VPRAŠANJE: 
»Na prejšnji seji občinskega sveta, dne 30.05.2007, smo sprejeli odlok o proračunu občine za leto 
2007 in 2008 kot tudi načrt razvojnih programov za obdobje 2007-2011. V teh aktih pa ni zaslediti 
investicij za modernizacijo javnih poti na območju Krajevne skupnosti Črešnjevci-Zbigovci, ki 
smo jih s programom investicij za obdobje 2007-2010, z dne 13.12.2006, posredovali občinski 
upravi. Ta program investicij moderniziranja javnih poti za območje krajevne skupnosti smo tudi 
izdelali v skladu z navodili župana oz. občinske uprave in jih po vaseh razporedili po 
pomembnosti tako povezovalnih poti, kot tudi poti z vidika razvoja podeželja in turizma. Ker teh 
javnih poti ni zaslediti v teh dokumentih, postavljam županu oz. občinski upravi, v skladu z 
določili poslovnika občinskega sveta, naslednje vprašanje: 
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Kako, kje in kdaj bo ta naš program investicij modernizacije javnih poti, ki je izdelan po vaseh in 
po letih ter sprejet na svetu krajevne skupnosti, vstavljen od strani občine v občinske akte, če 
omenjenih investicij nismo vstavili v realizacijo investicijskega programa v času našega mandata? 
Kdo mi lahko v tako pestrih časih zagotovi, da bo ta program investicij krajevne skupnosti po letu 
2010 oz. 2011 aktualen za tisto vladavino?« 
 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Po 17. členu poslovnika občinskega sveta dajem naslednjo pobudo, in sicer predlagam, da v 
tednu, ko praznuje občina svoj občinski praznik, organiziramo humanitarni tek svetnic in 
svetnikov ter župana in podžupanov po ulicah Gornje Radgone. Predlagam tudi, da se svetnice in 
svetniki odpovemo polovici sejnine ene izmed prihodnjih sej in denar namenimo v humanitarne 
namene (ali za socialno ogroženo družino ali občanko ali občana). Točno, kam bo šel denar ali za 
kaj bo šel denar, nam mora svetnikom biti že vnaprej znano. Svoj humanitarni prispevek lahko 
prispevajo tudi drugi. Prireditev naj bi se imenovala »Svetniška iskrica upanja«. Prav tako 
predlagam, da prireditev postane tradicionalna. Organizacijo teka naj prevzame občina, ki naj ta 
projekt primerno vključi v teden praznovanja ob občinskem prazniku. Kolegice in kolegi, bodimo 
pripravljeni pomagati in tistim, ki upajo v lepšo prihodnost, pomagajmo vsaj malo, da bo ta lepša 
prihodnost čimprej potrkala pred njihovimi vrati. Za sprejetje pobude, že vnaprej vsem veliki 
hvala.« 
 
 
Norma BALE, članica občinskega sveta, je podala dopolnitev pobude gospoda Davida Roškarja: 
»Jaz bi predlagala, da bi glede na moje bogate izkušnje moderiranja maratonov prevzela 
moderiranje, odpovedujem pa se tudi celi sejnini. Nasmehnila sem se mogoče samo ob imenu 
prireditve, ki bi se naj imenovala »Svetniška iskrica upanja«. Mi smo v službi občank in občanov 
in smo izvoljeni z njihove strani. Mi nimamo te velike pozicije nekega svetníštva ali svétništva, 
zato predlagam, da se ta prireditev kar lepo imenuje »Humanitarni tek«. Na tem pa lahko 
sodelujejo tudi vsi direktorji, vsi učitelji, vsi zdravniki, vse računovodkinje in računovodje, tajnice 
in tajniki ter vsi, ki menijo, da s svojim humanitarnim prispevkom lahko prispevajo za tiste, ki so 
se znašli v žalostnih situacijah. Prej predlaganega imena »Svetniška iskrica upanja« pa ne 
podpiram, saj smo vsi enaki med enakimi.« 
 
 
Stanko SAKOVIČ, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Na podlagi pobud in zahtevkov krajanov Melov, zaposlenih v firmah v industrijski coni Mele in 
na osnovi lastnih opažanj dajem občinskemu svetu pobudo za ureditev razmer na in v okolici 
državnega parkirišča za tovorna vozila v Meleh. Več ali manj nam je vsem znano, da se je v 
zadnjem času dnevno število tovornih vozil, ki tranzitirajo naše mesto povečalo na več kot 5.000 
na dan, veliko teh vozil koristi počivališče v lasti Direkcije RS za ceste na Meleh. Ker število 
tovornih vozil presega vse razumne meje, prihaja do tega, da je samo parkirišče prenapolnjeno, 
hkrati pa so vozniki tovornih vozil prisiljeni koristiti vse razpoložljive površine, v lasti občine ali 
drugih fizičnih in pravnih oseb v okolici. Takšno divje parkiranje, z vsem kar prinaša s sabo, 
predstavlja čedalje večji varnostni, ekološki in zdravstveni problem, parkiranje na občinskih cestah 
pa tudi latentno nevarnost za prometne nesreče z najhujšimi posledicami. Kot pravijo domačini, so 
se v bližini parkirišča množično pojavili glodalci – miši in predvsem podgane, parkirana tovorna 
vozila zaparkirajo dostope do posameznih firm, za njimi ostajajo kupi smeti in ostanki olj ter drugi 
tudi nevarni in škodljivi odpadki. Za odpravo in sanacijo takega stanja predlagam naslednje: 

1. Občina samostojno ali v dogovoru z upravljalcem državnih cest na vse občinske ceste od 
mesta do konca naselja Mele postavi ustrezno prometno signalizacijo, ki bo prepovedovala 
vožnjo po občinskih cestah za vsa vozila težja od 7,5 t (razen za dostavo), predvsem pa 
njihovo parkiranje in ustavljanje. 

2. Občinska uprava v sodelovanju s Policijsko upravo Murska Sobota in upravljalcem ceste 
pripravi spremenjen predlog prometnega režima na glavni cesti G1-3 od mesta do konca 
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naselja Mele, kar nam dovoljuje naš odlok in ustrezen zakon ter z izdanim aktom zahteva od 
upravljalca ceste, da ga realizira. 

3. Občinska uprava da ustrezen zahtevek glavnemu republiškemu inšpektorju,  da se na in v 
okolici parkirišča opravi ustrezen sanitarno-zdravstveni in požarno-varnostni inšpekcijski 
nadzor, da bi se preprečile eventualna nevarnost epidemij in drugi varnostno negativni 
pojavi, vezani na gnečo, nervozo in stanje, ki ga omogočajo neosvetljene površine. 
Na osnovi ugotovitev inšpekcijskega nadzora se na parkirišču ponovno vzpostavi red, 
intervencijske poti, potrebna signalizacija o prostih mestih na parkirišču, razsvetljava in 
potreben fizični nadzor. 

4. Občina daje pobudo Ministrstvu za notranje zadeve, da po potrebi začasno poveča 
sistematizacijo delovnih mest na Policijski postaji Gornja Radgona in Postaji prometne 
policije Murska Sobota tako, da bo Policijska uprava Murska Sobota lahko zagotavljala 
optimalno pokritost ceste G1-3 s poudarkom na mestu Gornja Radgona in Mele in s tem še 
kvalitetnejše in permanentno opravljanje vseh varnostnih nalog, vezanih na tako povečan 
promet tovornih vozil. 

5. Predlagam, da se vse pobude obravnavajo prednostno, kot nujne in da se zagotovi njihova 
realizacija v najkrajšem možnem času ter občinska uprava o realizaciji teh nalog na naslednji 
seji poroča občinskemu svetu.« 

 
 
Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI: 
1. »Županu Občine Gornja Radgona, občinski upravi ter Občinskemu svetu Občine Gornja 

Radgona dajem naslednjo pobudo, glede na to, da so v proračunu Občine Gornja Radgona za 
leto 2007 predvidena tudi finančna sredstva za modernizacijo javne poti JP 604881 (Lomanoše 
– Lutverci) na območju naše občine v dolžini cca. 750 metrov. Od strokovnega delavca 
občinske uprave sem seznanjen, da predvidena višina odobrenih sredstev v sprejetem 
proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2007 ni dovolj za modernizacijo celotne dolžine. 
Zato dajem pobudo, da z morebitnim rebalansom proračuna Občine Gornja Radgona za leto 
2007 zagotovimo še dodatna potrebna finančna sredstva in to že dolgo planirano modernizacijo 
ceste na območju naše občine izvedemo v celotni dolžini (do potoka Plitvica), tako kot je 
dogovorjeno v že podpisanih pogodbah o sofinanciranju modernizacije te ceste s strani 
občanov.« 

2. »Na pobudo vaščanov iz Lomanoš dajem pobudo, da se naše strokovne službe povežejo z 
upravljalcem ceste G1-3, ki vodi skozi to naselje. Ta upravljalec namreč naj poskrbi za 
odmašitev zamašenih jaškov in propustov, saj se v obcestnih kanalih nenehno zadržuje voda in 
nikamor ne odteka, v poletnih mesecih pa zaradi tega nastaja hud smrad. Zato bi prosil 
občinske strokovne službe, da na tem področju nekaj ukrenejo.« 

 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI: 
1. »Dajem pobudo občinski upravi, da nemudoma preveri ali so podana vsa soglasja za dovoz 

zemlje iz avtoceste pri Ivanjskem Vrhu (cesta poteka v smeri iz Cogetinec preko novo zgrajene 
ceste Ivanjski Vrh – Kunova in naprej v smeri Negovskega jezera). To me zanima, ker 
podjetje, ki to navaža, pod to cesto, ki jo sproti gradi za navoz zemlje, polaga »filc«. Tega pa 
verjetno ne bi polagali, če bi imeli namen to v kratkem sanirati. Ali se sploh gradi cesta z 
našimi predpisi in soglasji, če ne se naj nemudoma poskrbi, da se vsa dela ustavijo. Potrebno je 
opozoriti tudi na zelo plazovito območje, zemlja pa se dejansko navaža na strm teren. Ali bo 
kasneje občina dolžna zaradi zdrsa zemlje to sama sanirati, kar lahko sledi?« 

2. »V zadnjih tednih poteka pri nas intenzivna razprava o spremembah in dopolnitvah dveh 
ključnih zakonov na šolskem področju: Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in 
izobraževanja ter Zakona o osnovni šoli. Govori se o vpeljevanju zasebnega šolstva in 
financiranju po glavi učenca. Spremembe posegajo v ključne elemente izobraževalnega 
sistema: financiranje, organizacijo, učni načrt in področje vrednot. 



 7

Javna šola naj bi opravljala šest glavnih poslanstev:  
1. naj omogoča univerzalen dostop do brezplačnega izobraževanja,  
2. zagotavlja enake možnosti za vse otroke, 
3. združuje raznoliko družbo, 
4. pripravlja ljudi za aktivno državljanstvo in življenje v demokratični družbi, 
5. omogoča, da postanejo ekonomsko neodvisni, 
6. izboljšuje družbene pogoje za življenje.  

Javne šole so bile ustanovljene zato, da bi izobraževanje postalo splošno dostopno in 
brezplačno za vse otroke. To je zapisano tudi v Konvenciji o otrokovih pravicah. V zasebnih 
šolah lahko izbirajo svoje učence, javne šole pa služijo vsem, tudi otrokom z različnimi 
potrebami, različnih verskih pogledov, priseljencem. Takih skupin otrok verjetno privatne šole 
ne bi želele vpisati. 
Javno šolstvo pa je prepoznano kot možnost in priložnost za vse, ne glede na njihov ekonomski 
ali etični položaj. Tudi pri nas smo priča pomembnim spremembam v družbi (vključitev v 
Evropsko unijo, pretok prebivalcev iz različnih držav). Pretirano odpiranje zasebnega šolstva 
bi lahko imelo negativne učinke zlasti na otroke iz družin z nižjimi prihodki in priseljenskih 
družin. Javne šole ostajajo in morajo ostati tista institucija, ki večji del dneva združuje mlade iz 
različnih okolij. V njih se posameznik uči sprejemati in razumeti drugačne poglede ter se 
soočati z drugačnostjo ter nasprotji, kar je v sodobnem svetu pomembna veščina.  
Čeprav tako javne kot zasebne šole pripravljajo posameznike za nadaljnje življenje, pa javna 
šola izpolnjuje nekatere enkratne naloge – razredi v javnih šolah so odsev širše družbe, v njih 
so otroci iz različnih okolij in se učijo spretnosti, ki jim bodo koristile v nadaljnjem življenju 
(skupinsko odločanje, vzpostavljanje in spoštovanje pravil, reševanje sporazumov, …). Javne 
in zasebne šole pripomorejo k blaginji države, toda od javnih šol se pričakuje še mnogo več 
kot to: javne šole morajo imeti posebne programe za otroke iz nepriviligiranih okolij in se 
morajo, če želijo ali ne, ukvarjati s socialnimi težavami in jih reševati. 
Javno šolstvo ima pri nas dolgo tradicijo in opravlja pomembno nalogo, napovedane 
spremembe pa so korak nazaj in jih ne podpirajo kake primerjalne študije dela privatnih šol po 
drugih državah. Zato je tako množično uvajanje privatnih šol na osnovi racionalizacije dela v 
javnih šolah nesprejemljivo.  
Prav tako minister dr. Milan Zver v tezah za javno razpravo ob napovedanih spremembah 
Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja in Zakona o osnovni šoli 
predlaga novo financiranje, in sicer na učenca. Gre za veliko spremembo, ki zahteva 
poprejšnjo analizo in izračun učinkov, vendar teh šolsko ministrstvo ni pokazalo. Upravičeno 
nas lahko skrbi, da bo financiranje na učenca ogrozilo delovanje šol z malo učenci po oddelkih, 
ki so praviloma po manjših krajih, ker pa imajo tudi velik kulturni in socialni pomen. Če so 
ogrožene male šole, ki so tudi v naši občini, so ogrožena tudi delovna mesta zaposlenih. 
Na podlagi navedenega zato predlagam, da občinski svet sprejme naslednja dva sklepa: 
Sklep 1: Ne podpiramo množičnega uvajanja privatnih šol in to na račun racionalizacije dela v 

javnih šolah. 
Sklep 2: Ne podpiramo predlaganega financiranja na učenca, ampak na oddelek.« 

 
 
Podžupan je povedal, da se pod to točko v skladu s poslovnikom občinskega sveta ne sprejemajo 
sklepi in ne glasuje o sklepih, zato je zaključil to točko dnevnega reda. 
 
 
K tč. 6: Analiza finančnega poslovanja posrednih uporabnikov proračuna v letu 2006, 
 sestavljena na podlagi poslovnih poročil oz. zaključnih računov 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Pika Leopoldina VODNIK, vodja proračuna v občinski upravi. 
Obrazložila je pravne podlage in povedala, da je analiza finančnega poslovanja posrednih 
uporabnikov proračuna v letu 2006, sestavljena na podlagi poslovnih poročil oz. zaključnih 
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računov za naslednje javne zavode: OŠ Gornja Radgona, OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova, OŠ 
dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona, Glasbena šola Gornja Radgona, Vrtec Manka Golarja 
Gornja Radgona, Zdravstveni dom Gornja Radgona in Ljudska univerza Gornja Radgona. Na 
podlagi opravljene analize je bilo ugotovljeno, da je poslovno leto s presežkom prihodkov nad 
odhodki zaključilo pet posrednih proračunskih uporabnikov, s presežkom odhodkov nad prihodki 
pa dva posredna proračunska uporabnika. Nato je predstavila poslovanje posameznih zavodov in 
po obrazložitvi predlagala občinskemu svetu, da analizo obravnava in sprejme predloženi sklep. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval analizo finančnega poslovanja posrednih uporabnikov 
proračuna za leto 2006, pripravljeno na podlagi predloženih letnih poročil ter jo predlaga občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval analizo finančnega poslovanja 
posrednih uporabnikov proračuna za leto 2006, pripravljeno na podlagi predloženih letnih poročil ter 
predlaga občinskemu svetu, da jo sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo pripombo: 
Ø na seji občinskega sveta predlagatelj poda podrobnejšo obrazložitev k VII. točki – javni zavod 

Ljudska univerza Gornja Radgona.« 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je povedal, da je v razpravi glede dnevnega reda 
predlagal, da bi posamezne podtočke postale točke. Nato je izpostavil podtočko št. VI. – javni 
zdravstveni zavod Zdravstveni dom Gornja Radgona in povedal, da management tega javnega 
zavoda dela slabo. Iz gradiva je namreč razvidno, da se bo državni proračun polnil z 2,5 mio SIT, 
ker se med letom to ni rešilo z ustreznimi plani. Zdravstveni dom je prav tako še solastnik enega 
zavoda v Murski Soboti, ki opravlja finančno-pravne storitve in kateremu zdravstveni dom po 
podatkih iz leta 2005 za te storitve plačuje kar 30 mio SIT. Po drugi strani je pred časom na seji 
občinskega sveta podal pobudo za uvedbo novega dispanzerja za sladkorne bolnike iz upravne 
enote Gornja Radgona, za kar je potrebno po podatkih iz leta 2005 približno 8 mio SIT letno. Zato 
se sprašuje ali se ta denar res mora dajati tako razsipniško, ker je v tem zavodu v Murski Soboti 
prišlo do lastniških sprememb zaradi izstopa ZD Lendava in splošne bolnišnice Murska Sobota. Se 
pravi, da ostali zavodi morajo plačevati za te namene še več. Zato je predlagal, da se odločanje o 
tej VI. podtočki preloži in se Zdravstvenemu domu Gornja Radgona ne poda pozitivnega mnenja, 
dokler sedanje ali novo vodstvo zavoda na seji občinskega sveta ne obrazloži določene postavke. 
Ne more se namreč strinjati s tem, da štirje zaposleni tega javnega zavoda delajo v zavodu v 
Murski Soboti kar povzroča dodatne stroške, ker se teh storitev ne dela v Gornji Radgoni. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in opozoril, da se občinski 
svet samo seznanja s finančnim poslovanjem posrednih uporabnikov proračuna. Nato je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 57: 
 
1. Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s finančnim poslovanjem naslednjih 

posrednih uporabnikov proračuna v letu 2006: 
- javni vzgojnoizobraževalni zavod OŠ Gornja Radgona, 
- javni vzgojnoizobraževalni zavod OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova, 
- javni vzgojnoizobraževalni zavod OŠ dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona, 
- javni vzgojnoizobraževalni zavod Glasbena šola Gornja Radgona, 
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- javni vzgojnovarstveni zavod Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona, 
- javni zdravstveni zavod Zdravstveni dom Gornja Radgona, 
- javni zavod Ljudska univerza Gornja Radgona. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona soglaša s predlogom Sveta zavoda Zdravstveni 
dom Gornja Radgona, da se presežek prihodkov nad odhodki za leto 2006 v višini 
36.253.686,13 SIT nameni za investicijska vlaganja v naslednja osnovna sredstva: 

- preureditev pljučnega dispanzerja 3.915.000,00 SIT, 
- ureditev nadstreška nad garažami 15.500.000,00 SIT, 
- preureditev zobne tehnike z opremo 16.839.000,00 SIT. 

 
 
K tč. 7: Odlok o ustanovitvi Zavoda za kulturo, turizem in promocijo (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Povedal je, da je 
odlok za drugo obravnavo dopolnjen s podanimi pripombami kot je navedeno v obrazložitvi k 
predlogu odloka. K predlogu je priložen tudi ocenjen finančni plan zavoda za leto 2008, narejena 
pa je bila tudi pravna recenzija odloka. Po nadaljnji obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da 
predlog odloka obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi Zavoda za kulturo, turizem 
in promocijo – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi Zavoda za 
kulturo, turizem in promocijo Gornja Radgona (druga obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da 
predlog odloka sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi Zavoda za kulturo, 
turizem in promocijo (druga obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi 
vsebini.« 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je povedal, da bo njihova svetniška skupina Slovenske 
demokratske stranke, kljub priloženemu finančnemu planu in pravni recenziji odloka, nasprotovala 
ustanavljanju javnega zavoda, kot je bilo izpostavljeno že na prejšnji redni seji občinskega sveta. 
V odloku še vedno obstaja veliko neznank, ki se s preprostimi enačbami ne morejo rešiti v prid 
novemu zavodu. Prav tako je več argumentov, ki govorijo proti kot pa za ustanovitev novega 
zavoda. Prav tako občina že ima zavod, ki bi bil zmožen opravljati naloge, katere bi naj opravljal 
novi zavod – to je Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona. Sicer so na prejšnji redni seji 
nekateri očitali, da podjetniško razvojna agencija ni ustanovljena v ta namen, vendar pa je iz 
odloka o ustanovitvi novega zavoda razvidno, da se določene naloge in del kadrovske zasedbe 
prenaša iz podjetniško razvojne agencije na novi zavod. Prav tako pa v sprejetem proračunu za leto 
2008 ni zagotovljenih dovolj finančnih sredstev, da bi zavod zaživel. Vse to pa so argumenti, 
zaradi katerih bodo danes glasovali proti ustanovitvi novega zavoda.  
 
Norma BALE, članica občinskega sveta, je v nadaljevanju njene razprave naštela vrsto razlogov za 
upravičenost ustanovitve novega zavoda (celotna vsebina razprave je priloga arhivskega 
zapisnika). Najprej je naštela številna dejstva, zaradi katerih je ustanovitev Zavoda za kulturo, 
turizem in promocijo smiselna. Nato je povedala, da se zavod potrebuje tudi zato, da bo povezoval 
različne starostne in socialne skupine, iskal nove vire financiranja, predvsem pa tudi vzgajal in 
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izobraževal publiko od najmanjših občanov dalje. Zavod bo moral delovati povezovalno na vseh 
ravneh, saj je ustanovljen v javno dobro in je sodelovanje nujni pogoj za njegovo uspešno 
delovanje. Danes je tako, da kultura in turizem v nobenem razvitem sistemu nista ločena, saj 
hodita vzporedno in iščeta skupne priložnosti na trgu. Zavod je neprofitna organizacija, ki po 
zakonu presežek prihodkov nad odhodki mora preusmeriti v nove programe. Seveda bo zavod stal 
denar, plačeval pa bo izobražene podjetne ljudi, opremo in programe. Logično in prav je, da so ob 
vsakem ustanavljanju nove institucije, ki bo trošila denar, pomisleki. Nenazadnje pa in kultura in 
turizem v sodobnem svetu denar tudi delata ter ga plemenitita. In kdor danes pravi, da ta občina 
takega zavoda ne potrebuje, s tem prizna, da ali o kulturi in turizmu ne ve prav veliko, ne pozna 
položaja v občini ali pa mu je popolnoma vseeno. Pomembno je poudariti tudi, da je zavod nujno 
potrebno ustanoviti, če se želi od države pridobiti v upravljanje Negovski grad, v življenje je 
potrebno spraviti Špital, najti pa je potrebno tudi pot za sodelovanje z najemnikom radgonskega 
gradu. In že samo to je ogromno dela, prave naloge pa se začnejo šele z ustanovitvijo zavoda. 
Veliko veliko dela bo potrebno vložiti in veliko veliko sodelovanja bo potrebnega, veliko 
optimizma in dela, da se bo iz Gornje Radgone naredilo prepoznavno kulturno in turistom 
zanimivo občino, za občane pa ustvarilo duhovno atmosfero, v kateri bodo rasli, uživali in se ob 
vsem tem tudi zabavali, zato je čas, da se prične zaupati Zavodu za kulturo, turizem in promocijo. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so nato z večino glasov (18 prisotnih, 14 ZA – 3 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 58: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Odlok o ustanovitvi Zavoda za kulturo, 
turizem in promocijo Gornja Radgona – druga obravnava. 
 
 
K tč. 8: Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja 
 Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Obrazložil je 
oceno stanja, razloge za sprejem odloka in cilj odloka, ki predvideva ustanovitev občinske uprave 
kot enovit organ brez notranjih organizacijskih enot. Na pobudo Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe je opisal sedanjo sestavo občinske uprave in podrobneje 
obrazložil razloge za sprejem odloka. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da predlog 
odloka obravnava in v prvi obravnavi sprejme. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Odloka 
o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona (prva obravnava) ter 
predlaga občinskemu svetu, da ga v prvi obravnavi sprejme z naslednjimi predlogi: 
- odbor predlaga, da predlagatelj dopolni obrazložitev k predlogu odloka ter podrobneje opredeli 

smotrnost in prednosti spremembe organizacije, cilje in morebitne ugodne finančne posledice; 
- odbor predlaga, da predlagatelj do druge obravnave ustrezno preuredi drugi odstavek 4. člena 

predloga odloka ter besedilo »ostali zaposleni v občinski upravi« nadomesti z besedilom 
»funkcionarji v organih občine«; 

- odbor predlaga, da se v 30. členu predloga odloka do druge obravnave na koncu povedi doda 
besedilo »in po postopkih, ki jih določajo veljavni predpisi.«« 

 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
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»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju 
Občinske uprave Občine Gornja Radgona – prva obravnava ter predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in v prvi obravnavi sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju 
Občinske uprave Občine Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in v prvi obravnavi sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o organizaciji in 
delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona – prva obravnava ter predlaga 
Občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je predlagal, da se zasedanje začasno prekine iz razloga, 
ker se ni slišalo mnenja Statutarno pravne komisije. Nadalje je prosil, da se pove, če je takšen 
način dela v skladu z občinskimi predpisi. 
 
Andrej HUSAR, član občinskega sveta, je kot predsednik Statutarno pravne komisije povedal, da 
se je Statutarno pravna komisija doslej sestala na dveh sejah, nazadnje 17.06.2007. Metoda dela 
Statutarno pravne komisije je takšna, da ima povezovalca v občinski upravi. Dogovorjeno pa je, da 
bo komisija akte obravnavala po prvi obravnavi, zato bo naslednja seja komisije sklicana še 
pravočasno, da bo ob drugi obravnavi tega odloka svoje stališče podala tudi Statutarno pravna 
komisija. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Članice in člani občinskega sveta pa so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 59: 
 
1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o organizaciji in 

delovnem področju Občinske uprave Občine Gornja Radgona – prva obravnava.  
2. Obravnava predloga odloka traja do 31.07.2007. 
 
 
K tč. 9: Odlok o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja 
 distribucijskega omrežja zemeljskega plina na območju občine Gornja Radgona 
 (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Obrazložil je 
pravne podlage, oceno stanja in razloge za sprejem odloka. Nato je podrobneje obrazložil vsebino 
predlaganega odloka, in sicer izvajanje dejavnosti sistemskega operaterja, določbe za izvajanje 
javne službe in pogoje za podelitev koncesije za dejavnost sistemskega operaterja. Do druge 
obravnave odloka se bo odlok še primerno dodelalo, da bodo čim bolj zaščiteni interesi občine in 
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interesi uporabnikov, ki se bodo na to omrežje želeli priklopiti. Po obrazložitvi je predlagal 
občinskemu svetu, da predlog odloka obravnava in v prvi obravnavi sprejme. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Odloka 
o načinu izvajanja lokalne gospodarske javne službe sistemskega operaterja distribucijskega omrežja 
zemeljskega plina na območju občine Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu 
svetu, da ga v prvi obravnavi sprejme z naslednjimi predlogi: 
- odbor daje pobudo, da se na predlog odloka pridobi strokovno mnenje s strani Inštituta za javno 

upravo pri Pravni fakulteti v Ljubljani, ki naj glede na cilje in namene občine pomaga z napotili za 
vgraditev čim več varovalnih določb, ki bi varovale uporabnike in občino; 

- odbor predlaga, da se glede na veljavne predpise skuša najti čim več pravnih osnov za vpliv 
občine na določanje višine cene, sprejemanje prostorskih rešitev za potrebe omrežja in 
sodelovanje občine pri določanju tras; 

- odbor predlaga, da se do druge obravnave podrobneje prouči tudi trajanje koncesijskega razmerja 
in predstavi vpliv skrajšanja dobe koncesijskega razmerja na stroškovni vidik uporabnikov.« 

 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o načinu izvajanja lokalne 
gospodarske javne službe sistemskega operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega plina na 
območju občine Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
v prvi obravnavi sprejme v predloženi vsebini s predlogom, da predlagatelj do druge obravnave prouči 
možnost skrajšanja roka trajanja koncesijskega razmerja, opredeljenega v 29. členu.« 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je v imenu svetniške skupine Slovenske demokratske 
stranke podal pripombe na odlok (celotna vsebina pripomb v pisni obliki je priloga arhivskega 
zapisnika) in povedal, da na območju Gornje Radgone že obstaja del distribucijskega omrežja. 
Nadalje je povedal, da je v obrazložitvi sicer navedeno, da Občina Gornja Radgona do sedaj še 
nikoli ni podelila koncesije, v vsakem primeru pa je že obstoječe omrežje moralo imeti nekakšno 
uradno dovoljenje za gradnjo in distribucijo, sicer je bila gradnja nelegalna. Glede tega je prosil za 
dodatno obrazložitev nastanka tega omrežja, kaj se je z njim do sedaj dogajalo, v kakšnem stanju 
je in kdo je lastnik oziroma kako je morebiti lastništvo prehajalo. Nato je podal pripombe glede 
neusklajenosti naslova z vsebino odloka in pripombe na 4., 6., 20., 25. in 28. člen. 
 
Mitja FICKO, član občinskega sveta, je pozdravil ta odlok in omenil, da bi naj vse njegove 
pomanjkljivosti skušala odpraviti Statutarno pravna komisija, katere predsednik prihaja iz 
svetniške skupine Slovenske demokratske stranke. Dodal je še, da je zadnji čas za izgradnjo tega 
omrežja glede na to, da je zemeljski plin trenutno najčistejša oblika energije, ki ima najmanj 
stranskih učinkov pri izgorevanju. 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je gospodu Mitji FICKU dal repliko glede omenjene 
svetniške skupine Slovenske demokratske stranke in njihovega svetnika kot predsednika 
Statutarno pravne komisije. 
 
Andrej HUSAR, član občinskega sveta, je opozoril na določila 70. člena poslovnika, ki opredeljuje 
sklicevanje sej delovnih teles občinskega sveta in na določila 65. člena poslovnika, ki opredeljuje 
naloge Statutarno pravne komisije. 
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Milan NEKREP, član občinskega sveta, je povedal, da predlog podpira, saj gre za izredno 
pomembno zadevo za občino. Za vsebinsko usklajenost predloga odloka pa bo do druge obravnave 
morala poskrbeti občinska uprava v sodelovanju s pristojnimi organi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Članice in člani občinskega sveta pa so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 60: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o načinu izvajanja lokalne 
gospodarske javne službe sistemskega operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega plina 
– prva obravnava. Obravnava predloga odloka traja do 31.07.2007. 
 
 
ODMOR 
Sledil je 15-minutni odmor, ki ga je ob 16.10 uri odredil podžupan. Seja se je nadaljevala ob 16.25 
uri. Podžupan je preveril prisotnost članic in članov občinskega sveta ter ugotovil, da je na seji 
trenutno prisotnih 16 članic in članov občinskega sveta. 
 
 
K tč. 10: Odlok o občinskih taksah v občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Daniel VEBERIČ, svetovalec na Oddelku za urejanje in varstvo 
prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložil je oceno stanja, 
razloge za sprejem odloka, cilje in načela odloka. Nato je obrazložil sestavo odloka in izpostavil 
pomembnejša določila. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da odlok obravnava in ga 
sprejme v prvi obravnavi. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Odloka 
o občinskih taksah v občini Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga v 
prvi obravnavi sprejme z naslednjima predlogoma: 
- odbor predlaga, da se v drugem odstavku 9. člena besedilo »društva, ustanovljena v javnem 

interesu« primerno zaradi jasnosti nadomesti z navedbo posameznih vrst društev; 
- odbor predlaga, da se tretji odstavek 9. člena v celoti črta in se po potrebi v drugem odstavku raje 

konkretno navede kdo vse še je oproščen plačila takse.« 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o občinskih taksah v 
občini Gornja Radgona (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in v prvi 
obravnavi sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o občinskih taksah 
v občini Gornja Radgona – prva obravnava ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi 
vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (16 prisotnih) sprejeli naslednji 
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S K L E P  št. 61: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o občinskih taksah v občini 
Gornja Radgona – prva obravnava. Obravnava o predlogu odloka traja do vključno 
31.07.2007. 
 
 
K tč. 11: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih 
 za območje Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Obrazložil je razloge za sprejem 
odloka in nato podrobneje obrazložil predvidene vsebinske spremembe odloka. Posebej je opozoril 
na spremenjen predlog odloka in ortofoto obravnavanega območja, ki sta bila predložena v 
dodatnem gradivu pred sejo. Po obrazložitvi je občinskemu svetu predlagal, da odlok obravnava in 
ga po skrajšanem postopku sprejme. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja 
Radgona (skrajšani postopek) ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme z dopolnitvijo, da se v 2. 
členu beseda »osmi« nadomesti z besedo »naslednji«.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 62: 
 

Občinski svet sprejema predlog Odloka spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja Radgona – skrajšani postopek. 
 
 
K tč. 12: Podaja soglasja k povečani delovni uspešnosti delavcev Zdravstvenega doma 
 Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Pika Leopoldina VODNIK, vodja proračuna v občinski upravi. 
Obrazložila je pogoje za pridobitev soglasja k povečani delovni uspešnosti in po obrazložitvi 
predlagala občinskemu svetu, da predlog obravnava in sprejme predloženi predlog sklepa. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog sklepa k povečani delovni uspešnosti delavcev 
Zdravstvenega doma Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da predlog sklepa sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog sklepa k povečani delovni 
uspešnosti delavcev Zdravstvenega doma Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da predlog 
sklepa sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
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soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 63: 
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona, daje soglasje za izplačilo sredstev za povečano 
delovno uspešnost delavcev v javnem zavodu Zdravstveni doma Gornja Radgona za leto 
2007, največ do višine 10 % sredstev plač v zavodu.   

2. Izplačila za delovno uspešnost se izplačujejo akontativno in po ugotovitvi rezultatov 
poslovanja za leto 2007 ne smejo povzročiti izgube. 

 
 
K tč. 13: Podaja soglasja k povečani delovni uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma 
 Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Pika Leopoldina VODNIK, vodja proračuna v občinski upravi. 
Obrazložila je kriterije in pogoje za pridobitev soglasja za izplačilo dela plače za delovno 
uspešnost direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona in po obrazložitvi predlagala 
občinskemu svetu, da predlog obravnava in sprejme predloženi predlog sklepa. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog sklepa k povečani delovni uspešnosti direktorice 
Zdravstvenega doma Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da predlog sklepa sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog sklepa k povečani delovni 
uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da predlog 
sklepa sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je izpostavil ali je poslovanje javnega zavoda bilo res 
gospodarno kljub dobičku. Nato je izpostavil nejasno zapisano obrazložitev k podanemu predlogu. 
Na koncu pa je naštel še nekaj spornih zadev, zaradi katerih on tega predloga ne podpira. 
 
Marjan ŽULA, član občinskega sveta, je dodal, da direktorica zdravstvenega doma za 
pomanjkanje zdravnikov verjetno ni sama kriva. Nato pa je obrazložil podobno situacijo, ki se 
dogaja v glasbeni šoli zaradi pomanjkanja določenih učiteljev. 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je navedel javni podatek o plači direktorice 
Zdravstvenega doma Gornja Radgona in za primerjavo še podatke najvišji izplačani plači 
ravnatelja OŠ Gornja Radgona, načelnika UE Gornja Radgona in župana Občine Gornja Radgona. 
Glede na to, da ima gospa direktorica zdravstvenega doma občutno višjo plačo kot župan v isti 
občini je mnenja, da ni potrebe po izplačilu nagrade direktorici zdravstvenega doma. Navedel je 
tudi primerjavo te zadeve v nekaterih drugih občinah in še druge argumente, zakaj bo glasoval 
proti temu predlogu. 
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je repliciral na razpravo gospoda Gredarja in gospoda 
Roškarja. Povedal je, da direktorica zdravstvenega doma odhaja po tridesetih letih te izvajanja 
funkcije v pokoj, v tem obdobju pa nikdar ni dobila kritik za slabo vodenje. Zato ne dovoli, da se 
jo ob odhodu postavlja v slabo luč, ker si tega ne zasluži. Nato je kronološko opisal zgodovino 
vodenja zdravstvenega doma in predlagal občinskemu svetu, da se ta predlog podpre. 
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Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je dal repliko gospodu Davidu Roškarju. Povedal je, da 
so načelnik upravne enote, župan občine in ravnatelj Osnovne šole Gornja Radgona vsi trije v 
istem plačnem razredu, malenkostna razlika pa nastaja glede na delovno dobo. V zdravstvu pa so 
plačni razredi uvrščeni malo višje. Podprl pa je razpravo gospoda Vinka Rousa. 
 
Andrej HUSAR, član občinskega sveta, je repliciral na razpravo obeh podžupanov, saj ima vsak 
občinski svetnik pravico, da na seji občinskega sveta izrazi svoje osebno mnenje, kar je 
zagotovljeno v statutu občine in poslovniku občinskega sveta. Zelo neprimerno pa je, da se ga za 
izraženo mnenje obsoja, saj je mnenje vsakega potrebno tudi spoštovati, čeprav morda ni v skladu 
s politiko celotnega občinskega sveta. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so nato z večino glasov (18 prisotnih, 14 ZA – 3 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 64: 
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona, daje soglasje za izplačilo dela plače za delovno 
uspešnost direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona.  

2. Sredstva za delovno uspešnost morajo biti zagotovljena v finančnem načrtu zavoda za 
leto 2007. 

 
 
 
K tč. 14: Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija 
 Gornja Radgona za leto 2006 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Na kratko je obrazložil status 
zavoda, financiranje zavoda in nato še podal povzetek poslovnega poročila in zaključnega računa 
zavoda za leto 2006. Naštel je pomembnejše programe in projekte v letu 2006 in po obrazložitvi 
predlagal občinskemu svetu, da poročilo obravnava in ga sprejme na znanje. 
 
Nataša LORBER, podpredsednica Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podala mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval poročilo in se seznanil s finančnim 
poslovanjem javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona v letu 2006 ter predlaga 
občinskemu svetu, da poročilo sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Poročilo o finančnem poslovanju javnega zavoda 
Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2006 ter predlaga občinskemu svetu, da 
poročilo v predloženi vsebini sprejme.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s Poročilom o finančnem 
poslovanju javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2006 ter predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
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Mitja FICKO, član občinskega sveta, je predlagal, da direktorica dr. Tatjana Fulder poda dodatno 
obrazložitev in občinskemu svetu podrobneje predstavi delo in uspehe zavoda. 
 
Dr. Tatjana FULDER, direktorica javnega zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona, 
je nato predstavila delovanje zavoda, ki je bilo v letu 2006 zelo aktivno. Povzela je bistvene stvari 
in dodala, da se pripravlja povzetek delovanja Podjetniško razvojne agencije od ustanovitve 
naprej, kar pa bo predstavljeno na eni izmed prihodnjih sej občinskega sveta. Nato je med daljšo 
obrazložitvijo izpostavila in predstavila glavne naloge in glavne projekte v letu 2006. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 65: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s finančnim poslovanjem javnega 
zavoda Podjetniško razvojna agencija Gornja Radgona v letu 2006. 
 
 
K tč. 15: Sklep o spremembi sklepa o določitvi ekonomske cene v Vrtcu Manka Golarja 
 Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Obrazložil je, da 
gre za spremembo druge alineje prve točke obstoječega sklepa. Iz obrazložitve k predlogu sklepa 
je obrazložil razloge za spremembo ekonomske cene v vrtcu in po obrazložitvi predlagal 
občinskemu svetu, da predlog sklepa obravnava in sprejme. 
 
Dragica ČERNE, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi 
ekonomske cene v Vrtcu Manko Golar Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Marjan ŽULA, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal mnenje 
odbora, ki glasi: 
Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog sklepa o spremembi sklepa 
o določitvi ekonomske cene v Vrtcu Manko Golar Gornja Radgona, vendar se s podanim predlogom ne 
strinja. Za predlog sklepa sta glasovala dva člana odbora, od šestih prisotnih. Vendar pa bi se večina 
članov odbora strinjala s predlogom v primeru, da se pod točko I. – zaporedna št. 5. spremeni besedilo 
in v celoti glasi: »Za vnaprej napovedano strnjeno odsotnost otrok za 10 dni in več, se plačilo staršev 
občanov občine Gornja Radgona, zniža za 50%.« 
 
Podžupan je povedal, da predlagana spremenjena dikcija pod točko I. pri zaporedni št. 5 postane 
sestavni del predloga sklepa. Nato je povabil prisotne k razpravi. 
 
Nataša LORBER, članica občinskega sveta, je povedala, da ne podpira povišanja ekonomske cene 
vrtca. V občini Gornja Radgona je namreč po znanih podatkih cena vrtca bistveno višja kot v 
nekaterih ostalih občinah. Za prvo obdobje ima namreč kar 101 občin nižjo ceno vrtca med 126 
znanimi podatki. Za drugo starostno obdobje, kjer se sedaj predlaga povišanje ekonomske cene, pa 
bo občina Gornja Radgona imela višjo ceno od kar 103 občin. Prav tako starši v občini govorijo o 
tem, da se z dragim vrtcem ne strinjajo, saj to družinskemu proračunu prinaša veliko breme. 
Nadalje je naštela še razloge glede na statistične podatke in dodala, da dvig ekonomske cene vrtca 
ni primeren, glede na predviden pričetek renoviranja vrtca s 1. septembrom 2007. Še en razlog pa 
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je, da so v enoti vrtca v Črešnjevcih in Negovi še slabši pogoji kot v Gornji Radgoni. Iz vseh 
navedenih razlogov zato ne podpira povišanja ekonomske cene vrtca. 
 
Mitja FICKO, član občinskega sveta, je povedal, da podpira razpravo gospe Nataše Lorber. Dodal 
pa je, da je problem tudi v tem, ker določene pristojne institucije ne izvajajo svojih stvari dovolj 
dobro in pregledno, da bi se ukrepalo proti nekaterim, ki določene subvencije neupravičeno 
koristijo. Podražitev cene vrtca on sicer podpira, saj je potrebno upoštevati tudi inflacijo in rast 
življenjskih stroškov. Po drugi strani bi pa bilo potrebno iskati rezerve tam kjer bi se lahko, zato bi 
bilo potrebno odkriti in ukrepati proti tistim, ki do subvencionirane cene vrtca niso upravičeni. 
 
Miran DOKL, član občinskega sveta, je povedal, da bo sicer glasoval za podražitev cene vrtca 
ampak apelira na odgovorne v občinski upravi in na vodstvo vrtca, da se morebitne sledeče 
podražitve cene vrtca lotijo malo drugače. V sedanjem predlogu na primer ni predstavljena 
specifikacija ekonomske cene in kaj vpliva na zvišanje ekonomske cene, zato bo ob naslednji 
podražitvi ekonomske cene vrtca vztrajal, da se to predloži. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
 
Miran DOKL je opozoril, da se naj sklep popravi točno tako, kot je predlagal Odbor za proračun, 
finance in premoženjske zadeve. 
 
Podžupan je ponovno prebral predlog sklepa. Ponovne razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je 
dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 prisotnih, 11 
ZA – 3 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 66: 
 

I. Občinski svet Občine Gornja Radgona določa: 
1. Ekonomska cena dnevnega programa v Vrtcu Manka Golarja Gornja Radgona po 

otroku znaša za čas od 1. 9. 2007 dalje: 
• za I. starostno obdobje 445,90 EUR  
• za II. starostno obdobje 320,00 EUR 

 

Osnova za določitev plačila staršev za I. starostno obdobje je cena v višini 384,03 EUR. 
Razliko cene v višini 61,87 EUR do polne ekonomske cene 445,90 EUR za I. starostno 
obdobje krije občinski proračun. 
 

2. Dnevni strošek živil znaša 1,09 EUR, od tega za kosilo 0,76 EUR in za malico 0,33 
EUR. 

 

3. Za manjkajoče otroke do zakonsko določenega zgornjega normativa v posameznem 
oddelku vrtca,  se cena programa zniža za stroške živil. Tako znižana cena je podlaga 
za plačilo cene, ki jo krije lokalna skupnost zavezanka. 

 

4. Za več kot 20 delovnih dni v vrtcu trajajočo odsotnost otroka zaradi zdravstvenih 
razlogov, se starša ob predložitvi potrdila zdravnika, plačila oprosti. 

 

5. Za vnaprej napovedano strnjeno odsotnost otrok za 10 dni in več, se plačilo staršev 
občanov občine Gornja Radgona, zniža za 50%. 

 

II. Sredstva za mobilnega defektologa v Vrtcu Manka Golarja Gornja Radgona se za 
otroke s posebnimi potrebami, za katere je izdana odločba za delo mobilnega 
defektologa,  zagotavljajo izven ekonomske cene za obseg dela 4,5 ur tedensko po 
otroku. 

 

III. Za izpisane otroke pred vstopom v šolo, občina zagotavlja Vrtcu Manka Golarja 
Gornja Radgona sredstva za mesec julij in avgust v višini sprejete ekonomske cene 
programov v katere so otroci vključeni, znižane za stroške živil. 
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IV. Za začasno izpisane otroke, vendar najdalj za dva meseca, se staršem zaračunajo 
stroški začasnega izpisa v višini, ki jim je z odločbo določena za plačilo, zmanjšani za 
stroške živil. 

 

V. Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona izvaja 10 oziroma 11 urni poslovalni čas v 
enotah I. starostnega obdobja na  Kocljevi ulici 2 in 4. 

 

VI. Ta sklep začne veljati z dnem objave v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona – 
lokalni časopis Prepih, uporabljati pa se začne s 01.09.2007. 

 

VII.  Z dnem izdaje tega sklepa preneha veljati sklep št. 64000-02/2005-103 z dne 
30.06.2005, objavljen v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona – lokalni časopis 
Prepih, št. 12/05  in sklep št. 602-1/2006-103/VM, z dne 25.08.2006 objavljen v 
Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona – lokalni časopis Prepih, št. 23/06 . 

 
 
K tč. 16: Sklep o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim 
 nepremičninam v k.o. Gornja Radgona, k.o. Črešnjevci, k.o. Lastomerci, 
 k.o. Ivanjševci in k.o. Gornji Ivanjci 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Na kratko je obrazložil, da so vse v 
predlogu sklepa navedene nepremičnine v zemljiški knjigi vpisane kot družbena lastnina v splošni 
rabi. Po novi zakonodaji je potrebno opredeliti, da gre za javno dobro in vrsto javnega dobra. 
Nadalje je obrazložil še potrebne postopke in po obrazložitvi občinskemu svetu predlagal, da 
predlog obravnava in sprejme. 
 
Mitja FICKO, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, je 
podal mnenje odbora, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena določenim nepremičninam v k.o. Gornja 
Radgona, k.o. Črešnjevci, k.o. Lastomerci, k.o. Ivanjševci in k.o. Gornji Ivanjci ter predlaga 
občinskemu svetu, da sklep sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 67: 
 
1. Nepremičnini  parc.  št.  1231, k.o. Gornja Radgona,  cesta v izmeri  1172  m2, ki je 

vknjižena kot družbena lastnina, se podeli status grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena. 

2. Nepremičninam  parc. št. 89/1, k.o. Črešnjevci, cesta v izmeri 33 m2, parc. št. 90, k.o. 
Črešnjevci, cesta v izmeri 670 m2, parc. št. 940/4, k.o. Črešnjevci, cesta v izmeri 8314 m2 
in parc.  št.  948/4, k.o. Črešnjevci,  pot v izmeri  4705  m2, ki je vknjižena kot družbena 
lastnina, se podeli status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 

3. Nepremičninam parc. št. 548, k.o. Lastomerci, pot v izmeri 2872 m2, parc. št. 584, k.o. 
Lastomerci,  cesta v izmeri 5379 m2, parc. št. 486/2, k.o. Lastomerci, pot v izmeri 
50620m2, parc. št. 487/2, k.o. Lastomerci, pot v izmeri 2249 m2, parc. št. 551, k.o. 
Lastomerci, cesta v izmeri 4457 m2 in  parc. št. 562, k.o. Lastomerci, pot v izmeri 3029 
m2, ki je vknjižena kot družbena lastnina, se podeli status grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena.   

4. Nepremičninam parc. št. 1199/2, k.o. Ivanjševci, cesta v izmeri 203 m2, parc. št. 1199/3, 
k.o. Ivanjševci, cesta v izmeri 10193 m2, parc. št. 1201, k.o. Ivanjševci, cesta v izmeri 
1290 m2, parc. št. 1202, k.o. Ivanjševci, cesta v izmeri 1548 m2, parc. št. 1343, k.o. 
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Ivanjševci, pot v izmeri 1664 m2, parc. št. 1344, k.o. Ivanjševci, pot v izmeri 841 m2, 
parc. št. 1352, k.o. Ivanjševci, cesta v izmeri 4162 m2, parc. št. 1362, k.o. Ivanjševci, pot v 
izmeri 374 m2, parc. št. 1366, k.o. Ivanjševci, pot v izmeri 2628 m2, parc. št. 1368, k.o. 
Ivanjševci, pot v izmeri 2651 in parc. št. 1400, k.o. Ivanjševci, cesta v izmeri 8513 m2, ki 
je vknjižena kot družbena lastnina, se podeli status grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena.  

5. Nepremičninam  parc. št. 324/2, k.o. G . Ivanjci, pot v izmeri 6412 m2, parc. št. 330/2, k.o. 
G. Ivanjci, pot v izmeri 1566 m2, parc. št. 344, k.o. G. Ivanjci, pot v izmeri 109 m2 in 
parc.  št.  369, k.o. G. Ivanjci, cesta v izmeri  6320  m2, ki je vknjižena kot družbena 
lastnina, se podeli status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 

6. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja 
Radgona, v lokalnem časopisu Prepih.  

 
 
K tč. 17: Podaja soglasja k imenovanju direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona 
 za obdobje 2007–2011 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je kako je potekal razpis, kateri kandidati so se prijavili in katero 
kandidatko predlaga svet zavoda. Nato je povedal, da je komisija obravnavala predlog, ki ga je 
posredoval svet zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona in ugotovila, da kandidatka za 
direktorico Silvestra Krajnc Bezjak izpolnjuje vse pogoje za imenovanje. Zato komisija predlaga 
občinskemu svetu, da poda soglasje k imenovanju te kandidatke za direktorico Zdravstvenega 
doma Gornja Radgona. 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Mitja FICKO, član občinskega sveta, je kot član sveta zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona 
povedal, da je izid tajnega glasovanja na seji sveta zavoda bil za predlagano kandidatko 6 : 3. 
Nadalje je obrazložil potek glasovanja in sestavo sveta zavoda. Povedal je še, da na svetu zavoda 
nihče ni žalil sedanje direktorice, saj je 30 let uspešno vodila ta zavod in si je zaslužila pokoj. Je pa 
napočil čas, da priložnost dobijo mlade sile in se lahko izkažejo.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 68: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona daje soglasje k imenovanju kandidatke Silvestre 
KRAJNC BEZJAK, dr.med.spec., roj. 31.10.1954, stanujoče na naslovu Delavska pot 4, 9250 
Gornja Radgona, za direktorico javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja 
Radgona, za štiriletno mandatno obdobje. 
 
 
K tč. 18: Imenovanje članov v svet zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je, da v svetu javnega vzgojnovarstvenega zavoda Manko Golar 
ima občina tri predstavnike, ki jih imenuje občinski svet. Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja je na svoji seji predlog za imenovanje članov v svet javnega zavoda obravnavala ter 
predlaga občinskemu svetu, da predloženi predlog sklepa obravnava in sprejme. 
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Razprave k tej točki ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 69: 
 

Za člane Sveta javnega vzgojnovarstvenega zavoda Vrtec Manko Golar Gornja Radgona se 
imenujejo: 

− Vinko ROUS, stanujoč Delavska pot 12, Gornja Radgona, 
− Dragica ČERNE, stanujoča Panonska ulica 24, Gornja Radgona, 
− Milan KRIŽAN, stanujoč Spodnja Ščavnica 20, Gornja Radgona. 

 
 
K tč. 19: Razrešitev člana Nadzornega sveta Komunala Radgona d.o.o. in imenovanje 
 dveh članov 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je nastalo situacijo in povedal, da je za nemoteno delovanje 
javnega podjetja potrebno razrešiti enega sedanjega člana in imenovati dva nova člana Nadzornega 
sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o.. Predlog za imenovanje novih članov 
Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. je Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja obravnavala in predlaga občinskemu svetu, da predloženi predlog sklepa 
obravnava in sprejme. 
 
Podžupan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je kot vodja svetniške skupine največje opozicijske 
stranke v občinskem svetu povedal, da je že na seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja izpostavil, da Slovenska demokratska stranka želi v Nadzornem svetu javnega podjetja 
Komunala Radgona d.o.o. imeti enega člana, kar pa s strani večine ni bilo podprto. Nadalje je 
omenil, da glede na sama ozadja ustanavljanja komunale iz sedanjega predloga izhaja, da občina 
kot ustanoviteljica tega javnega podjetja sama sebe nadzira. Enega člana je sedaj izgubil DeSUS, 
ker pa nimajo nobenega člana v komisiji za mandatna vprašanja, niso mogli predlagati svojega 
kandidata. Na koncu pa je omenil, da je aparat v občinskem svetu in še posebej volilni aparat v 
komisiji za mandatna vprašanja nastavljen tako, da opoziciji »ni za dihat«, kar pa kot predsednik 
Slovenske demokratske stranke v Gornji Radgoni zameri. 
 
Norma BALE, članica občinskega sveta, je kot članica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, gospoda Davida Roškarja opozorila, da naj bolj pazljivo izbira besede, ko kaj 
obtožuje in natolcuje. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je dal sklep na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so nato z večino glasov (18 prisotnih, 13 ZA – 5 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 70: 
 
1. Vilijem ŽUNKOVIČ, Apače 24, 9253 Apače, se predčasno z 12.07.2007 razreši  članstva v 

Nadzornem svetu javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o.. 
2. Za člana Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., do izteka 

mandatne dobe nadzornega sveta, to je do 06.04.2009 leta, se imenujeta: 
− Stanko SAKOVIČ, stanujoč Partizanska cesta 28, Gornja Radgona,  
− Nataša LORBER, stanujoča Simoničev breg 4, Gornja Radgona. 
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K tč. 20: Imenovanje članov sveta Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Obrazložil je situacijo zaradi katere je potrebno še imenovanje dveh 
dodatnih članov v Svetu območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Gornja 
Radgona. Na poziv občine so nekatera kulturna društva v občini predlagala svoje kandidate, kar je 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala in predlaga občinskemu 
svetu, da sprejme predloženi sklep.  
 
Razprave k tej točki ni bilo, zato je podžupan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 71: 
 

Za člana Sveta območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Gornja 
Radgona se dodatno imenujeta: 

− Norma BALE, stanujoča Črešnjevci 16, Gornja Radgona, 
− Zlatko ŠAJHAR, stanujoč Pintaričeva cesta 1, Gornja Radgona. 

 
 
K tč. 21: Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta 
 
Podžupan je pri tej točki naštel v gradivu posredovane pisne odgovore na vprašanja, pobude in 
predloge, in sicer: 
- na vprašanje članice občinskega sveta, gospe Dragice ČERNE, 
- na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Mirana DOKLA, 
- na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Zlatka MULECA, 
- na predlog člana občinskega sveta, gospoda Mitja FICKA, 
- na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Davida ROŠKARJA, 
- na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Branka KOCBEKA. 
 
Na poziv podžupana so dodatno obrazložitev oz. dopolnitev odgovora zahtevali Dragica Černe, 
Miran Dokl, Mitja Ficko in David Roškar. 
 
 
Podžupan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je članicam in članom občinskega 
sveta zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 18.05 uri zaključil 7. redno sejo občinskega sveta. 
 
 
ZAPISAL:  SEJO VODIL: 
Boštjan FLEGAR, l.r. PODŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
 Dušan ZAGORC, l.r. 


